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Cuvântul pastorului  
principal cu ocazia Anului Nou 2018

Dumnezeu Îşi va arăta slava şi 
mai mult în 2018.

Pastorul principal Dr. Jaerock Lee a 
condus Întâlnirea generală a bisericii din 
2017 în sala mare, după ultimul serviciu 
de închinare de duminică seara din 2017. 
Înaintea Serviciului de închinare pentru 
Noul An 2018, el a anunţat patru viziuni 
primite din partea lui Dumnezeu pentru 
care Biserica Centrală Manmin şi cele 
aproximativ unsprezece mii de filiale şi 
biserici asociate se vor ruga şi pe care le 
vor urma.

Prima viziune: Lucrarea sfântă 
făcută prin folosirea spaţiilor cu 
ajutorul puterii recreării

În Ioan 14:12 citim: „Adevărat, 
adevărat vă spun că cine crede în Mine 
va face şi el lucrările pe care le fac 
Eu; ba încă va face altele şi mai mari 
decât acestea, pentru că Eu Mă duc la 
Tatăl”. După cum vedem, cele mai bune 
rezultate şi cele mai râvnite roade se 
obţin doar după ce învăţăm să folosim 
spaţiile prin puterea recreării.

„A folosi spaţiile” înseamnă a avea 
acces şi influenţă la toate nivelurile 
din Cer prin puterea recreării. Când se 
manifestă această putere, nimic nu este 
imposibil atât în lumea spirituală cât şi 
în cea fizică. Ea poate face ca taifunurile 
şi uraganele să scadă în intensitate şi 
să îşi schimbe cursul. Poate aduce sau 
poate alunga norii de ploaie pentru a 
pune capăt secetei sau a inundaţiilor. 

Poate produce vânturi care să prevină 
poluarea aerului datorată prafului galben 
asiatic sau a particulelor fine de nisip. 
Poate mântui şi reînnoi multe suflete şi 
le poate descoperi lumea spirituală cu 
claritate.

A doua viziune: Lucrarea plină 
de bucurie şi de răspunsuri din 
abundenţă pentru cei ce au inimi 
sincere şi o credinţă deplină

Evrei 10:22 spune: „Să ne apropiem cu 
o inimă curată, cu credinţă deplină, cu 
inimile stropite şi curăţate de un cuget 
rău şi cu trupul spălat cu o apă curată”. 
Când ajungem să avem o inimă curată şi 
o credinţă deplină, vom primi dragoste 
şi binecuvântări de la Dumnezeul 
nostru, DOMNUL oştirilor.

Binecuvântările pe care le-a pregătit 
Dumnezeu sunt la orizont. Pentru 
a pr imi binecuvântăr i t rebuie să 
ne pregătim vasul cu grijă; aceasta 
înseamnă să avem o inimă sinceră şi o 
credinţă deplină. Prin urmare, trebuie să 
avem inima tăiată împrejur şi umplută 
de adevăr. Chiar şi în această lume 
plină de păcat şi de rău, dacă credeţi 
în dragostea păstorului şi în măsura de 
dreptate pe care o are pentru voi, şi vă 
bazaţi pe lumina şi vocea originară, vă 
veţi putea lepăda nu doar de fapte rele 
şi de conştiinţa rea ci şi de răul care este 
în adâncul fiinţei voastre. Vă îndemn 
să tânjiţi după Noul Ierusalim, cel mai 
frumos locaş ceresc, şi vă încurajez 

să continuaţi să rămâneţi pe stânca 
credinţei şi să ajungeţi la toate nivelurile 
duhului, până la duhul întreg, ca să aveţi 
parte de marea bucurie dată de aceste 
binecuvântări.

A treia viziune: Lucrarea în 
care credincioşii se „scoală şi 
luminează” pentru a zidi un 
„templu adevărat”

În Isaia 60:1 citim: „Scoală-te, 
luminează-te! Căci lumina ta vine, 
şi slava Domnului răsare peste tine”. 
Putem să luminăm dacă primim Duhul 
Sfânt în dar prin faptul că Îl primim pe 
Domnul şi devenim un om spiritual şi 
un om al duhului întreg când Îl lăsăm pe 
Duhul Sfânt să dea naştere duhului în 
noi.

Templul, construit de credincioşii 
care se ridică şi luminează, este unul 
adevărat. Într-un astfel de templu 
adevărat, se cunosc voia şi dorinţele 
inimii lui Dumnezeu, iar oamenii 
sunt vindecaţi de boli, de infirmităţi, 
de duhuri demonice şi de probleme în 
familie, la locul de muncă sau în afaceri 
prin puterea Duhului Sfânt. Marele 
Templu se va construi potrivit cu voia 
lui Dumnezeu şi va fi descoperit în 
zilele de pe urmă ca un templu adevărat, 
iar nenumărate suflete vor alerga la 
acest templu să primească mântuire. Din 
acest motiv, templul va fi construit mai 
repede în măsura în care credincioşii se 
vor ridica şi vor lumina.

A patra viziune: Lucrarea care 
duce la desăvârşirea „dragostei 
spirituale”

În 1 Corinteni 13:13 ni se spune: 
„Acum, dar, rămân acestea t rei: 
credinţa, nădejdea şi dragostea; dar cea 
mai mare dintre ele este dragostea”. 
Dragostea spirituală este cel mai mare 
dar al Duhului Sfânt pentru că ne 
îndreptăţeşte să devenim copii adevăraţi 
ai lui Dumnezeu şi să primim cinstea de 
a intra în Noul Ierusalim.

În 2007, Dumnezeu mi-a pus o 
dorinţă în inimă şi mi-a spus să o 
proclam de la amvon. A promis că 
El va împlini dorinţa şi Îi vom putea 
aduce slavă. Această dorinţă care s-a 
sălăşluit puternic în inima mea a fost 
descoperirea „Dragostei spirituale”. 
După cum promisese, Dumnezeu ne-a 
descoperit profunzimea dragostei Lui, 
iar din anul 2010, această dragoste a fost 
sădită în inimile credincioşilor. De data 
aceasta, Dumnezeu a spus că dragostea 
spirituală se va revărsa şi mai mult în 
2018. 

Pentru Noul An 2018, când vom vedea 
lucrările minunate care vor avea loc prin 
intermediul spaţiilor accesate de puterea 
recreării, mă rog să ajungeţi să aveţi o 
inimă sinceră şi o credinţă deplină, şi să 
fiţi plini de dragostea spirituală într-o 
şi mai mare măsură ca să puteţi lumina 
şi să fiţi părtaşi la lucrarea păstorului 
în împlinirea voii lui Dumnezeu pentru 
vremurile din urmă. 
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La vremea hotărâtă, Dumnezeu-
Fiul, Isus, a venit pe pământ în trup 
şi a îndeplinit pe deplin misiunea de 
Mântuitor.

Î n  cont i nua rea  expu ner i i  d i n 
ediţia precedentă, voi explica pe 
baza legii răscumpărării pământului 
mot ivele  pent r u ca re  doar  Isus 
Cristos îndeplineşte condiţiile de a 
fi Mântuitorul omenirii (Leviticul 
25:23-25).

1. Isus a venit pe pământ în 
trup omenesc

Î n  L e v i t i c u l  2 5: 2 5  e x i s t ă  o 
prevedere a „legii răscumpărării 
pământului” care spune: „Dacă 
fratele tău sărăceşte şi vinde o bucată 
din moşia lui, cel ce are dreptul de 
răscumpărare, ruda lui cea mai de 
aproape, să vină şi să răscumpere 
ce a vândut fratele său”. După cum 
ruda cea mai apropiată poate veni 
să răscumpere pământul pe care cel 
din familia sa l-a vândut, slujba de 
răscumpărare a urmaşilor lui Adam, 
care au fost daţi pe mâna duşmanului 
diavolul, trebuie să fie îndeplinită de 
„ruda cea mai apropiată” a lui Adam.

Deci, cine ar putea fi „ruda cea mai 
apropiată” a lui Adam? Ar trebui să 
fie un om, ca şi Adam, care are duh, 
suf let şi trup. În 1 Corinteni 15:21-
22 ni se spune: „Căci dacă moartea 
a venit prin om, tot prin om a venit 
şi învierea morţilor. Şi, după cum 
toţi mor în Adam, tot aşa, toţi vor 
învia în Hristos”. Prima condiţie de a 
deveni Mântuitorul care răscumpără 

omenirea din păcatele ei este ca 
răscumpărătorul să fie un om.

Isus  es te  Fiu l  lu i  Du m nezeu , 
Creatorul. Aşadar, cum ar putea fi el 
„ruda cea mai apropiată” a unui om? 
În Filipeni 2:6-8 ni se spune: „El, 
măcar că avea chipul lui Dumnezeu, 
totuşi n-a crezut ca un lucru de apucat 
să fie deopotrivă cu Dumnezeu, ci 
S-a dezbrăcat pe Sine însuşi şi a luat 
un chip de rob, făcându-Se asemenea 
oamenilor. La înfăţişare a fost găsit 
ca un om, S-a smerit şi S-a făcut 
ascultător până la moarte, şi încă 
moarte de cruce”.  

În Ioan 1:14 cit im următoarele 
lucruri despre Isus: „Şi Cuvântul S-a 
făcut trup şi a locuit printre noi”, iar 
Ioan 1:1 ne spune că „Cuvântul era 
Dumnezeu”. „Cuvântul s-a făcut trup” 
ne arată că Dumnezeu S-a îmbrăcat 
în trup omenesc, cu carne şi oase, şi a 
venit pe pământ.

Isus s-a născut în trup de om pentru 
a răscumpăra omenirea din păcate. 
Din moment ce era un om, Isus a 
simţit oboseală, foame, sete, bucurie 
şi mâhnire. Când era atârnat pe cruce, 
Isus Şi a vărsat sângele şi a avut 
dureri de nedescris. 

Aceasta este o dovadă de netăgăduit 
a faptului că Isus a venit pe pământ 
ca om. Vedem aceasta şi din istoria 
omenirii, care este împărţită în două 
ere, înainte de naşterea lui Cristos 
(î.Hr. – înainte de Hristos) şi după 
naşterea lui Cristos (d.Hr. – după 
Hristos, iar în alte limbi se foloseşte 
A.D. pentru „Anno Domini” din 
l imba lat ină şi  înseamnă „Anul 
Domnului”).

Cu alte cuvinte, felul în care tratăm 
istoria omenirii dovedeşte adevărul 
că Isus a ven it ,  înt r-adevăr,  pe 
pământ ca om. Deci, Isus a împlinit 
prima condiţie de a fi „ruda cea mai 
apropiată a lui Adam” prin faptul 
că El, Fiul lui Dumnezeu, a venit pe 
pământ în trup.

2. Isus nu este un urmaş al lui 
Adam care să fi păcătuit

Când Dumnezeu a creat omul, El a 
dat lui Adam şi Evei seminţele vieţii – 
sperma la bărbat şi ovulele la femeie 
– şi a rânduit ca o altă viaţă să se 

nască prin ei. În spermă şi în ovule 
se găseşte informaţia genetică despre 
inf luenţele şi trăsăturile care vor fi 
moştenite cum ar fi: natura părinţilor, 
personal it atea ,  ca racter ist ici le, 
înfăţişarea exter ioară şi chiar şi 
obiceiuri. De aceea copiii seamănă cu 
părinţii la înfăţişare, constituţie fizică, 
natură, obiceiuri şi altele ca acestea. 

D u p ă  c e  a  p ă c ă t u i t  A d a m , 
c a r a c t e r i s t i c i l e  p ă c ă t o a s e  a l e 
s t r ă mo ş i lo r  au  fo s t  t r a n s m i s e 
posterităţii. Acesta este „păcatul 
or ig inar”.  Pr in u r mare,  f iecare 
pe r soană dev ine  u n păcătos  î n 
momentul în care se naşte datorită 
caracteristicilor păcătoase moştenite 
de la Adam şi de la urmaşii lui. În 
Romani 5:12 citim: „De aceea, după 
cum printr-un singur om a intrat 
păcatul în lume, şi prin păcat a intrat 
moartea, şi astfel moartea a trecut 
asupra tuturor oamenilor, din pricină 
că toţi au păcătuit”. 

După cum moartea a trecut asupra 
omenir ii din cauza păcatului lui 
Adam, tot astfel, toţi urmaşii lui sunt 
păcătoşi. Dacă un om este păcătos, 
el nu poate răscumpăra pe alt om din 
păcat. 

De exemplu, să presupunem că 
fratele vostru are o datorie mare şi 
este pe cale de a merge la închisoare. 
Dacă şi voi aveţi o datorie mare şi 
sunteţi pasibili de închisoare, nu aveţi 
cum să îl ajutaţi pe fratele vostru să-şi 
plătească datoria. În mod similar, deşi 
Mântuitorul care poate să răscumpere 
omenirea din păcat trebuie să fie un 
om, El nu poate fi un păcătos. Însă, 
din moment ce toţi urmaşii lui Adam 
sunt păcătoşi, născuţi cu păcatul 
originar, ei nu pot răscumpăra pe alţii 
din păcate. 

Cu alte cuvinte, nu s-a născut niciun 
om care să satisfacă a doua cerinţă 
de a fi Mântuitor. Cine, deci, poate să 
satisfacă cea de-a doua condiţie de a 
fi Mântuitor şi anume să fie om, dar 
un om fără păcat? Dintre toţi oamenii 
care s-au născut pe pământ, doar Isus, 
singurul Fiu al lui Dumnezeu, este un 
om fără păcat deoarece nu se trage 
din Adam.

În ce priveşte genealogia, Isus este 
urmaşul lui David şi părinţii lui sunt 

Iosif şi Maria. Cu toate acestea, în 
Matei 1:20 ni se spune că „ce S-a 
zămislit în ea este de la Duhul Sfânt”, 
iar în Matei 1:23 găsim următoarea 
profeţie despre naşterea lui Isus: „Iată, 
fecioara va fi însărcinată, va naşte un 
Fiu, şi-I vor pune numele Emanuel”.

Isus nu a fost zămislit în urma 
uniunii dintre sperma lui Iosif şi 
ovulul Mariei, ci prin puterea Duhului 
Sfânt. Nu a fost un lucru dificil pentru 
Dumnezeul Atotputernic să o facă pe 
Maria, prin puterea Duhului Sfânt, 
să rămână însărcinată. Isus a fost 
zămislit prin Duhul Sfânt şi doar a 
„împrumutat” trupul fecioarei Maria, 
prin urmare, Isus nu este urmaşul lui 
Adam şi, din moment ce nu a moştenit 
nicio trăsătură sau influenţă, Isus nu 
s-a născut cu păcatul originar.

Deşi Fecioara Maria a zămislit şi 
L-a născut pe Isus, ea nu poate fi 
„mama” Lui. Cu progresele ştiinţei 
şi tehnologiei, dacă un ovul fecundat 
ar putea fi lăsat să se dezvolte într-un 
incubator şi dacă un copil s-ar naşte 
după 9 luni, acest copil nu ar numi 
incubatorul „mamă”.

Relaţ ia dint re Isus şi Fecioara 
Maria poate fi înţeleasă în acest fel. 
Din acest motiv, Isus nu i s-a adresat 
niciodată Mariei cu „Mamă” în Biblie, 
ci cu „Femeie” (Ioan 2:4; Ioan 19:26). 
Expresia „mama lui Isus” a fost 
folosită doar de ucenicii lui Isus când 
s-au referit la Maria. Cu toate acestea, 
Maria nu t rebuie să f ie obiectul 
înch ină r i i  noast re.  Amint iţ i-vă 
întotdeauna că trebuie să ne închinăm 
şi să ne rugăm doar Dumnezeului 
trinitar.

Voi  c on t i nu a  a c e s t  me s a j  î n 
următoarea ediţie a Ştirilor Manmin.

Fraţi şi surori în Cristos, acum că 
înţelegeţi mai bine şi conştientizaţi 
faptul că nimeni altul de pe pământ 
cu excepţ ia  lu i  Isus Cr is tos nu 
î nde pl i neş t e  cond i ţ i i le  de  a  f i 
Mântuitorul omenir ii, mă rog în 
numele Domnului ca fiecare din voi 
să aveţi siguranţa mântuir ii prin 
credinţă şi să vă puteţi bucura de 
toată autoritatea şi binecuvântările 
ca re vă rev in ca şi  copi i  a i  lu i 
Dumnezeu. 

●●●

De ce este Isus singurul nostru 
Mântuitor? (1)

„În nimeni altul nu este mântuire: 
căci nu este sub cer niciun alt Nume 
dat oamenilor în care trebuie să fim 
mântuiţi” (Faptele Apostolilor 4:12).

Pastorul principal Dr. Jaerock Lee

1. Biserica Centrală Manmin crede că Biblia este Cuvântul inspirat al lui  
 Dumnezeu, care este perfect şi desăvârşit.
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 în a doua venire, în cei o mie de ani şi în Cerul veşnic.
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 „El [Dumnezeu], care dă tuturor viaţa, suflarea şi toate lucrurile.” (Faptele Apostolilor 17:25)
 „În nimeni altul nu este mântuire: căci nu este sub cer niciun alt Nume dat oamenilor în care trebuie să fim mântuiţi.” (Faptele Apostolilor 4:12)
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Dacă primiţi harul şi tăria Dumnezeului Atotputernic, veţi putea să vă rezolvaţi orice problemă, să vă împliniţi orice 
dorinţă, să fiţi reînnoiţi şi să intraţi în Noul Ierusalim, cel mai glorios loc din Cer. Haideţi să ne uităm la ce putem 

face când primim harul şi tăria lui Dumnezeu. 

Prin harul şi tăria lui Dumnezeu

Oricine poate primi har şi putere 
de la Dumnezeu când se leapădă de 
rău şi de păcate şi se sfinţeşte după 
Cuvântul lui Dumnezeu. Atunci, vor 
putea trăi în unitate cu Domnul şi 
unii cu alţii.

Î n  1  C o r i n t e n i  1 :10  c i t i m 
următoarele: „Vă îndemn, fraţilor, 
pentru Numele Domnului nostru 
Isus Hristos, să aveţi toţi acelaşi fel 
de vorbire, să n-aveţi dezbinări între 
voi, ci să fiţi uniţi, în chip desăvârşit, 
într-un gând şi o simţire”. Dacă 
sunteţi îmbrăcaţi cu neprihănirea lui 
Cristos, nu veţi provoca dezbinări şi 
veţi avea acelaşi gând şi simţire cu 

alţii. Veţi fi una cu ei în adevăr şi în 
Duhul Sfânt. 

Desigur că putem avea opinii 
diferite în timp ce facem o lucrare 
împreună, dar acest lucru nu trebuie 
să stârnească dezbinare (Matei 
12:25). Dacă fiecare insistă că are 
dreptate şi alungă pacea, acest lucru 
va produce dezbinare în inimi şi 
va pune piedici în lucrarea pentru 
Împărăţia lui Dumnezeu. Astfel, 
când vă împăr t ăşiţ i  opin ia ,  nu 
încercaţi să îi faceţi pe alţii să fie de 
acord cu voi, ci daţi-vă silinţele să 
păstraţi unitatea pentru a îndeplini 
lucrarea lui Dumnezeu. 

Dacă primiţi harul lui Dumnezeu 
şi tăria Lui, puteţi ajunge să lăsaţi 
după alţii în orice situaţie atâta timp 
cât rămâneţi în adevăr. În acest 
proces, ar trebui să faceţi cum spun 
ceilalţi chiar dacă ideile voastre par 
mai bune. Chiar dacă aveţi o credinţă 
mai mare, nu trebuie să îi faceţi pe 
alţii să aibă aceeaşi credinţă ca voi. 

Trebuie să vă slujiţi unii pe alţii, să 
căutaţi folosul altora şi să le acordaţi 
har. Să nu nutriţi resentimente faţă 
de cei ce vă fac rău. În lucrarea 
Domnului să trăiţi în pace cu toţi 
oamenii. Doar astfel veţi ajunge să 
fiţi una cu Domnul.

În Galateni 6:2 suntem îndemnaţi 
astfel: „Purtaţi-vă sarcinile unii 
altora şi veţi împlini astfel legea 
lui Hr istos”. Legea lui Cr istos, 
adică legea d ragostei,  se poate 
împlini dacă toţi aţi purta sarcinile 
şi  responsabi l it ă ţ i le  celorla lţ i . 
A ic i ,  d r agos t ea  e s t e  necesa r ă 
pentru a putea purta sarcinile şi 
responsabilităţile altora. 

Când faceţi lucrarea Domnului 
trebuie să aveţi un sentiment de 
responsabilitate pentru lucrare şi 
să vă implicaţi cu dragoste pentru 
Domnul şi pentru fraţii şi surorile în 
Cristos. Cu toate acestea, unii oameni 
se implică în lucrarea Domnului doar 

când sunt urmate sugestiile lor, sau 
doar când primesc sarcini speciale. 
Dacă acest lucru nu se întâmplă, 
rămân doar ca spectatori. 

Însă, sunt oameni care ajută la 
pregătirea unor întâlniri şi îi întreabă 
pe organizatori dacă pot ajuta cu 
ceva deşi ei nu sunt responsabili 
pentru întâlniri. În cazul în care 
misiunea sau g r upul  respect iv 
primeşte mustrări pentru o lucrare 
anume, ei se simt ruşinaţi chiar 
dacă nu este responsabilitatea lor. 
Ei pot ajunge să se pocăiască şi 
să postească din această cauză. 
Chiar dacă nu sunt pastori şi nu au 
o funcţie importantă, ei se roagă 

pentru suflete cu dăruire în inimă, 
merg în vizită, postesc şi mijlocesc 
pentru alţii.

Când primiţi har şi putere, vă va fi 
uşor să vă asumaţi responsabilitatea 
pentru problemele altora ca şi cum 
ar fi ale voastre pentru că Îl iubiţi pe 
Domnul şi iubiţi sufletele. Apostolul 
Pavel, în 1 Corinteni 11:29, vorbeşte 
despre aşa ceva: „Cine este slab, 
şi să nu fiu şi eu slab? Cine cade 
în păcat, şi eu să nu ard?” Când vă 
implicaţi în lucrare cu gândul că 
lucrarea lui Dumnezeu este lucrarea 
şi responsabilitatea voastră, veţi 
fi plăcuţi lui Dumnezeu şi veţi fi 
apreciaţi de oameni. 

Pentru a trăi în unitate cu alţii 
şi a ne asuma responsabilitatea în 
lucrarea Domnului, trebuie să avem 
bunătate. Doar prin bunătate ne 
putem smeri şi ne putem sacrifica, 
putem căuta folosul altora şi putem 
trăi în unitate. Mai mult, ne putem 
asuma responsabilitatea de a face 
lucrarea din inimă, nu ca pe un lucru 
impus sau ca pe o formalitate. 

Ca să ajungem să avem bunătate 
trebuie să veghem pentru că trăim în 
vremurile din urmă. Biblia ne spune 
că, în vremurile din urmă, răul şi 
păcatele se vor înmulţi foarte tare. 
Cu toate acestea, nu vă veţi putea da 
seama cât de mare este întunericul 
în care trăieşte această generaţie 
decât dacă sunteţi treji din punct de 
vedere spiritual. Multitudinea de 

păcate, măsura de rău şi numărul 
crescut de dezastre naturale au făcut 
ca întunericul să nu se vadă aşa de 
uşor. Astfel, nu se pot discerne nici 
semnele vremurilor. Când judecata 
cu focul a căzut peste Sodoma şi 
Gomora, şi când a venit potopul lui 
Noe peste tot pământul, oamenii nu 
au luat aminte la avertizările primite 
şi, în final, au pierit. 

În Romani 13:11-12 scr ie: „Şi 
aceasta cu atât mai mult, cu cât ştiţi 
în ce împrejurări ne af lăm: este 
ceasul să vă treziţi în sfârşit din 
somn; căci acum mântuirea este mai 
aproape de noi decât atunci când am 
crezut. Noaptea aproape a trecut, 
se apropie ziua. Să ne dezbrăcăm, 
dar, de faptele întunericului şi să ne 
îmbrăcăm cu armele luminii”. În 

aceste vremuri din urmă, trebuie să 
ne gândim în orice situaţie că „ar 
trebui să am mai multă bunătate”, 
sau „ar trebui să mă port după voia 
lui Dumnezeu”. În acest mod, ne 
vom sfinţi inima prin harul şi puterea 
primită de la Dumnezeu”. 

În 1 Tesaloniceni 5:23 cit im: 
„Dumnezeul păcii să vă sfinţească 
El însuşi pe deplin; şi duhul vostru, 
sufletul vostru şi trupul vostru să fie 
păzite întregi, fără prihană, la venirea 
Domnului nost ru Isus Hristos”. 
Haideţi să nu uităm acest pasaj şi, 
prin rugăciune şi cu bunătate în 
inimă, să ne pregătim să-L întâlnim 
pe Domnul. Aşadar, să ne pregătim 
să intrăm în Noul Ierusalim, cel mai 
bun locaş ceresc (Apocalipsa 16:15; 
22:14)!

Putem trăi în unitate.

Ne vom simţi 
responsabili faţă de 
lucrarea Domnului.

Putem ajunge să 
avem bunătate.
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Cuvântul pastorului  
principal cu ocazia Anului Nou 2018

„Eram pe moarte din cauza unei pneumonii interstiţiale,  
dar am revenit la viaţă!”

Diaconiţa Deokbun Jang, 62 de ani, Filiala 17, Biserica Centrală Manmin

În data de 13 septembrie, 2017, mi-a fost greu să 
respir şi mă simţeam letargică. M-am dus la spital, 
dar doctorul mi-a spus că nu e nimic şi m-a sfătuit 
să revin după două săptămâni. După ce m-am întors 
acasă, simptomele s-au înrăutăţit. Mi-era greu să 
respir când făceam doar câţiva paşi. Mă simţeam 
slăbită şi trebuia să mă odihnesc de câteva ori în 
timp ce mă spălam pe dinţi.

În 27 septembrie, am mers din nou la spital, 
iar medicul a fost surprins de starea mea. A 
sugerat să fac nişte analize amănunţite. Am fost 
internată a doua zi pentru că nu erau locuri libere 
în ziua în care m-am dus la consult. Mi s-au făcut 
analize de sânge, tomografie, bronhoscopie şi 
electrocardiogramă. Am putut să simt îngrijorarea 
medicilor care mă consultau. Mai târziu, am auzit 
că mai mulţi oameni care veniseră la spital cu 
simptome similare au murit înainte să poată fi 
stabilit un diagnostic.

Pe data de 29, am fost în sfârşit diagnosticată cu 
pneumonie interstiţială. Eram în stare gravă, dar nu 
eram îngrijorată pentru că peste două zile aveam 
să-l întâlnesc pe pastorul principal Dr. Jaerock Lee 
care urma să se întoarcă de la casa de rugăciune de 
pe munte pentru cea de-a 35 a aniversare a bisericii.

A doua zi, pastorul filialei la care mergeam a 
venit şi s-a rugat pentru mine cu o batistă peste care 
se rugase pastorul principal (Faptele Apostolilor 
19:11-12). După rugăciune, durerea ascuţită severă 
din piept a dispărut, dar încă îmi era greu să respir. 
Nu puteam să fac faţă fără aparatul de respirat; 
eram foarte slăbită. Nu puteam nici să îmi mişc 
degetele. Mă pocăiam înaintea lui Dumnezeu şi 
răbdam cu speranţa că îl voi vedea pe pastorul 
principal. În dimineaţa zilei de 1 octombrie, 
familia mea m-a ajutat să ies din spital în cărucior 

cu rotile deşi medicii au încercat să mă oprească. 
Eram încredinţată că Dumnezeul cel viu mă va 
vindeca de boală. Înainte de serviciul de duminică 
dimineaţa, am intrat în sala mare a bisericii. Aveam 
pace în inimă şi singura mea dorinţă era să primesc 
vindecare prin puterea lui Dumnezeu şi să Îi aduc 
slavă. Când pastorul principal s-a rugat pentru mine 
după mesaj, am avut o senzaţie de fierbinţeală în 

inimă şi mă simţeam caldă şi relaxată. Eram fericită. 
Atunci mi-am spus în sine: „Am fost vindecată!” 
M-am simţit întărită şi, după serviciul de închinare, 
m-am deplasat singură spre parcare, fără ajutorul 
căruciorului cu rotile.

Când am ajuns la spital, am ieşit din maşină şi 
m-am dus la salonul meu fără niciun ajutor. Acum 
puteam vorbi cu alţi oameni pentru că boala mea 
se ameliorase considerabil. În timpul sărbătorii 
t radiţ ionale Chuseok, am pr imit rugăciunea 
înregistrată a pastorului principal în f iecare 
dimineaţă şi am ascultat predicile sale şi închinarea 
de la biserica Manmin. A fost o oportunitate 
de a-mi da seama cât de binecuvântată sunt că 
Dumnezeu m-a călăuzit la această biserică şi că 
trăiesc cu speranţă pentru Cer.

În data de 8 octombrie, am primit certitudinea 
că am fost vindecată complet în timpul serviciului 
de duminică dimineaţa. M-am simţit de parcă aş 
fi ieşit dintr-un tunel întunecat. Am simţit o mare 
bucurie şi am vrut chiar să dansez în faţa altarului. 
După serviciul de duminică seara, m-am întors la 
spital şi mi s-au făcut multe analize. Apoi, am fost 
externată. Aleluia!

A doua zi, în data de 9 octombrie, a început 
întâlnirea specială de rugăciune Daniel. Încă 
din prima zi, Dumnezeu Şi-a revărsat harul Său 
de pocăinţă peste mine. De f iecare dată când 
mergeam la biserică, primeam mai multă putere 
astfel că m-am însănătoşit la scurt timp. Acum sunt 
sănătoasă şi plină de dragostea lui Dumnezeu şi de 
dragostea dintâi.

Îi dau toată slava şi mulţumirea lui Dumnezeu 
care m-a vindecat şi îi mulţumesc pastorului 
principal care s-a rugat cu dragoste pentru mine, 
fără să ia în seamă neajunsurile mele.

Imaginea mai închisă la culoare 
la ambii lobi pulmonari inferiori 
indică o pneumonie

Nu a mai fost niciun simptom de 
pneumonie.

  Înainte de rugăciune   După rugăciune

„Rugăciunea care transcende timpul  
şi spaţiul mi-a protejat bebeluşul”

În 2008, am urmărit 
din întâmplare mesajele 
Dr.-ului Jaerock Lee pe 
TBN Rusia, un canal 
de televiziune creştin 
în limba rusă. Nu mai 

au z isem pâ nă  a t u nci 
astfel de mesaje, dulci ca 

fagurele de miere. Am fost 
binecuvâtată prin ele.
A m dor i t  s ă  a s c u l t  m a i 

multe mesaje de-ale lui. Astfel, 
am accesat site-ul Bisericii Centrale 
Manmin www.manmin.org. Site-
ul este în opt limbi şi una din ele 
este rusa. Am început să ascult 
predicile pastorului principal şi să 

particip la serviciile de închinare prin 
transmisiuni în direct. În octombrie 

2011, m-am înregistrat ca membru 
Manmin prin intermediul internetului. 

După aceea, toţi membrii familiei mele 
au devenit oi în „turma” Manmin. 

Î n t r e  t i mp,  î n  2013,  a m  r ă m a s 
însărcinată cu al treilea copil. Eram 
bucuroasă pentru noua viaţă care urma 
să se nască, dar aveam hemoragii. M-am 
dus la spital pentru o ecografie şi mi 
s-a spus că placenta era mai jos decât ar 
fi trebuit să fie şi că acest lucru făcea 
ca şi cea mai mică mişcare să creeze 
probleme serioase. Erau şanse mari de 
a pierde sarcina. Medicul m-a sfătuit să 
stau în repaus la pat. Mai mult, a spus 
că va fi nevoie de cezariană pentru că o 
naştere naturală ar fi dificilă şi riscantă 
într-o astfel de situaţie. În pofida acestor 
lucruri, am plecat din spital deoarece 
am vrut să depind de Dumnezeu pe 
deplin. Am văzut multe lucrări mari care 
s-au făcut prin pastorul principal. Prin 
urmare, am trimis Bisericii Centrale 

Manmin o cerere de rugăciune pentru 
această sarcină şi pentru naştere.

Î n  n o i e m b r i e  2 013  a m  p r i m i t 
rugăciunea care transcende timpul şi 
spaţiul a pastorului principal din cadrul 
serviciului de închinare în t imp ce 
eram în Ucraina. După aceea, m-am 
dus la spital din nou pentru o ecografie. 
Aceasta a arătat că acum placenta era în 
poziţie normală. În 17 februarie 2014, am 
născut-o natural pe fetiţa noastră, care 
este sănătoasă şi se dezvoltă bine. Deşi 
locuim departe, simţim că suntem parte 
din familia Manmin prin intermediul 
GCN şi ne sfinţim cu ardoare, având 
nădejde pentru Noul Ierusalim.

Îi dăm toată slava şi mulţumirea 
lui Dumnezeu. De asemenea, îi aduc 
mulţumiri din inimă pastorului principal 
care ne-a condus şi continuă să ne 
conducă prin Cuvântul vieţii. 

Sora Natalia Polyshuk, 
vârsta 44 de ani, Ucraina


